



奖学金/Scholarships

中国政府奖学金

- 面向拟来我校攻读硕士或博士学位的留学生。
- 申请时间：11月至次年的3月中旬。
- 我校的招生机构代码（Agency No.）为10141。
- 具体的信息，招生流程及详细规定，请参阅国家留学基金委网站：<http://www.campuschina.org>
- 重点支持机械工程学院、材料工程与科学学院、运载工程与力学学部、化工学院、经济管理学院、人文与社会科学学部以及建筑与艺术学院。

登录孔子学院奖学金网站，查询推荐机构与接收院校；在线提交申请材料，关注申请进程、审核意见与奖学金评审结果；奖学金获得者与接收院校确认办理来华留学手续，在线打印获奖证书；按接收院校录取通知书规定的时间入学报到。

- 申请截止日期为：
 1. 5月初（9月入学）。
 2. 11月初（次年3月入学）。
 汉办集中评审，择优资助，于入学前3个月完成奖学金评审工作，公布评审结果。

国际中文教师奖学金（孔子学院奖学金）

- 资助对象：
 1. 非中国籍人士。
 2. 身心健康，品学兼优。
 3. 有志于从事汉语教育、教学及汉语国际推广相关工作。
 4. 年龄为16-35周岁（统一以9月1日计）。在职汉语教师放宽至45周岁，本科奖学金申请者一般不超过25周岁。

- 奖学金类别及申请条件：大连理工大学本年度招生类别是汉语国际教育专业硕士、一学年研究生、一学期研究生和四周研究生。

- 办理流程：3月1日起，申请者可登录孔子学院奖学金网站（cis.chinese.cn）申请孔子学院奖学金。

辽宁省政府奖学金

- 面向拟来我校攻读博士学位的留学生。
- 申请时间：11月至次年的3月中旬。
- 具体的信息，招生流程及详细规定，请参阅我院网站：<http://sie.dlut.edu.cn>

大连理工大学国际学生校长奖学金

该奖学金面向拟来我校攻读本科、硕士和博士学位的国际学生
申请时间：11月至次年的3月中旬。

奖学金的种类：

- 全额奖学金（免学费、住宿费和生活费）
- 部分奖学金（仅免学费）。
- 具体的信息，招生流程及详细规定，请参阅我院网站：<http://sie.dlut.edu.cn>

Chinese Government Scholarship (CSC)

- This scholarship is only for the international students who would like to complete master or Ph.D. degree programs at our university.
- Application time: November to mid-March of next year.
- The Agency No. of DUT in the CSC online application system is 10141.
- For more details on scholarship application procedure, please refer to CSC website: <http://www.campuschina.org>
- Priority Support Faculty & School: School of Mechanical Engineering, School of Materials Science & Engineering, Faculty of Vehicle Engineering & Mechanics, School of Chemical Engineering, School of Economics and Management, Faculty of Humanities & Social Sciences, School of Architecture & Fine Arts.

International Chinese Language Teachers Scholarship (Confucius Institute Scholarship)

- Eligibility
 1. Non-Chinese citizens
 2. In good physical and mental condition, well performed both academically and behaviorally
 3. Aspired to take future careers on the teaching or international promotion of Chinese language.
 4. Between the ages of 16-35 on September 1st. Applicants currently working as Chinese language teachers shall not exceed the age limit of 45, while undergraduate students shall not exceed the age limit of 25.

Scholarship Types and Qualifications

CIS scholarship at DUT is divided into 4 categories:

Scholarship for Master's Degree in Teaching Chinese to Speakers of Other Languages (MTC SOL)

Scholarship for One-Academic-Year Students

Scholarship for One-Semester Students

Scholarship for Four-Week Study Students

Application Procedures

Online registration will be available from March 1 on the Confucius Institute Scholarship website (cis.chinese.cn). Please log on to search recommending institutions and host institutions, upload application materials online, track the application progress, feedback of review and admission results. Scholarship holders need to confirm with the host institutions to go through the procedures of studying in China, print out CIS certificate online, and register at host institutions at the designated date and time as per the letter of admission.

The application deadlines are

1. The beginning of May (for those commencing in September)
2. The beginning of November (for those commencing in March)

Hanban will complete the scholarship review and notify the results three months before enrollment of the admitted students.

Liaoning Government Scholarship (LSC)

- This scholarship is only for the international students who would like to complete Ph.D degree programs at our university.
- Application time: November to mid-March of next year.
- For more details on scholarship application procedure, please refer to our website: <http://sie.dlut.edu.cn>

DUT International Students Presidential Scholarship (DUT Scholarship)

- The scholarship is open to the international students who would like to pursue bachelor, master or Ph.D. programs at DUT.
- Application time: November to mid-March of next year.
- There are two levels of DUT scholarship: Full Scholarship (tuition, accommodation living allowance included)
Partial Scholarship (only tuition is waived)
- For more details on scholarship application procedure, please refer to our website: <http://sie.dlut.edu.cn>